
 

 
 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

TIRSDAG DEN 16. JANUAR KL. 17.00-18.30 
 

FÆLLESRUMMET PÅ MF10 
 

 
 
 
 
 
 
Deltagere: 
 
Anne Mette Schilling Schubart  Tanja Pedersen    
Per Søndergaard Mathiesen Dennis Okkerholm 
Michael Koch-Mikkelsen  Kristian Frost 
Louise Vraa Olesen  Ane Nørøxe   
Jakob Damgaard   Jan Stigaard  
Isabella Junker Jensen  Mikkel Ø. Skaarup    
Emil Frederik Nielsen  Ann Hagen Jakobsen 
Pia Helt   Arne Omar Sørensen 
 
   
     
 
 
Inviterede:  
 
Afbud: Mikkel 
 
 
Dagordenen omfatter punkterne: 107 - 113 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

   
 

 
 
 

 
Dagsorden: 
 

107. Velkommen (Anne Mette, OS) 5 minutter. 
 

108. Godkendelse af dagsorden og referat (Anne Mette) 5 minutter 
Anne Mette byder velkommen og bestyrelsen godkender dagsorden samt referat. 

 
109. Valg til skolebestyrelsen 2024 (OS) 25 minutter 

Orientering om de regler, der gælder for valget. 
Plan for valget gennemgås. 
Nedsættelse af valgbestyrelse. 
Hvem vil gerne genopstille? 
Bestyrelsen tilkendegiver sin opbakning til Omars fremlæggelse af valgprocedure, og 
udtrykker støtte til Anne Mette og Omar som valgbestyrelse.  
Anne Mette, Dennis, Michael og Tanja ønsker at genopstille, mens Per ikke umiddelbart 
har planer om dette.  

 
110. Åbent hus på MF10 (LV) 10 minutter 

Der har været Åbent hus på MF10. Louise fortæller om arrangementet. 
Emil, Jakob og Louise fortæller om arrangementet, hvor der var god opbakning. 
En overvejelse til næste år kunne være at inddrage forældrerepræsentanter, der ligesom 
elevrådet var deltagende på aftenen, hvilket bestyrelsen bakker op om.  
 

111. Forældremøde vedr. Kultur- og Idrætsklasserne (JST) 10 minutter 
Der har været forældremøde på Søndre Skole vedr. T-klasserne. 
Jan orienterer. 
Isabella, Kristian og Jan diskuterer arrangementet, der havde et godt fremmøde. 
En overvejelse til næste år kunne være en afvejning af, hvor stor informationsmængde 
der skal være, og om man evt. kunne dele det op – evt. ung til ung.  

 
112. Forventninger til skolens økonomi kommende skoleår (OS) 30 minutter 

Omar fremlægger de foreløbige budgetberegninger og forskellige scenarier i forhold til 
skoleårets planlægning. 
Målet med punktet, såvel at orientere bestyrelsen, er at drøfte nødvendige prioriteringer 
og i sidste ende få bestyrelsens opbakning. 
Bestyrelsen orienteres om, at skolen står overfor at skulle tilpasse, grundet stigende 
udgifter til elever i specialtilbud samtidig med faldende børnetal, hvilket sandsynligvis vil 
medføre en reduktion i antallet af stillinger. Bestyrelsen bakker op om, at Omar kan 
anvende skolens økonomiske buffer til at mildne nedskæringerne, hvis muligt. 
 

113. Eventuelt. 5 minutter 
 

Kommende møder: 
26. februar 2024 – På Søndre Skole 


